
 

 

Sedm let měl Jan Čenský (59) jistotu slušného stabilního příjmu z 

Ordinace v růžové zahradě, poslední honorář mu ale přijde už v březnu a 

pak se seriálový David Suchý ocitne prakticky úplně bez příjmů.  

„Kromě moderování v rádiu mi nic nezbylo a to mi hypotéku 

nezaplatí,“ 

Potřebuju živého diváka, vidět jejich tváře, přes sklíčka to neumím,“ 

vysvětluje herec, který měl podle dřívějších odhadů médií brát až dvanáct 

tisíc za natáčecí den, takže v dobách, kdy točil od desíti do patnácti dnů 

v měsíci, si teoreticky mohl vydělat jen na Nově 120 až 180 tisíc korun 

měsíčně před zdaněním. 

 

 MĚSÍČNĚTo je pruměr odhadem 150 000 korun …. 

Pokud budeme odhadovat 9-10 měsíců natáčení…….je to kolem 

1 500 000. Za jeden rok.to vše krát 7….a jsme na cca 10 000 000. Víc, než 

vydělá velká většina občanů za život. Oni MUSÍ tvořit rezervy….a pan 
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Čenský chudák nemá z čeho. 

„Bude to hodně napínavé. Napsal jsem si Ježíškovi, ať na mě moc myslí,“ 

dodal Jan Čenský, který doufá, že nakonec všechno dopadne dobře. 

A já doufám, že k němu Ježíšek přiletí na peruti…. 

„ Honzíku…nas..u ti…!!!!!“ 

 

 

A co pan Rychlý……za 15 let…? Odhadem také kolem 1 500 000 jeden rok. 

A to vše krát 15….a jsme na cca 22 500 000. 

A to počítáme POUZE TENTO JEDEN PŘÍJEM……..!!! 

 K tomu už není co dodat….snad jenom tabulku…. 
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Všichni mají závazky, a tak jsou z toho, že Nova tři měsíce před 

koncem oznámila, že seriál zařízne, zklamaní. 

 

Konečně  zažívají to co běžný občan. Výpovědní lhůta je 3 měsíce….a 

oni navíc ani nemají nemají pracovní poměr na dobu neurčitou….!!!!! 

 

„Nikdo z nás to neočekával. V březnu jsme už bez peněz a oznámili nám 

to jenom nějaké tři měsíce před koncem. Máme rodiny, tahle druhá vlna a 

do toho konec Ordinace, to je pro nás likvidační. Můžeme se jen modlit, 

aby Nova vypsala další projekty a měli jsme to štěstí, že nás do nich zase 

vezmou,“ dodala další z nešťastných hvězd Ordinace v růžové zahradě. 

 

( Jenom na okraj….minimálně 3-4 měsíce budou dostávat honoráře….a ty 

jim dají víc, než „lopatám“ za celý rok…) 

 

Hurá….snad NOVA bude šetřit…a oni zúročí svoje zkušenosti….Jsou přece 

zvyklí „dřít“ celé dny. Jenom budou muset oželet „catering“….to asi LIDL, 

NORMA, nebo Kaufland a TESCO pro zaměstnance „nevedou“… 
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